
VERKSAMHETSPLAN FÖR JÄRLE BYALAG 2017 

 
  Vi hoppas kunna fortsätta med det succébetonade caféet från förra året och varför inte nytt 

marknadsrekord igen.  

 

Vi fortsätter stöta på kommunen i gångbrofrågan. Kanske kan droppen urholka stenen!? 

 

Vi hoppas Hållbara Järle fortsätter med odlingar och andra aktiviteter  kring stationen. 

 

Vi siktar också på att ordna olika former av underhållning och aktiviteter i byn. 

 

Vi siktar också på att öka medlemsantalet. 

 

Vi inser att Järlegården har en del skötselbehov som behöver utföras. Vi planerar därför att 

genomföra en större insats under våren och önskar att många ställer upp och hjälper till då. 

 

Vi kommer att följa arbetet med Örebro kommuns landsbygdsprogram och genom dialog med 

landsbygdsnämnden fortsätta driva på och utveckla vår bygd. 


